
Entrevista amb...

JOSEP VICENTE, 
Alcalde de Sant Feliu de Guíxols

El programa «Amics del diumenge» tenia intenció d'oferir als oïdors de HSF, un cop 
sabuts els resultats de les eleccions municipals, una entrevista amb el nou alcalde. El reelegit 
Sr. ]osep Vicente va ser invitat als nostres estudis del c a rre r Capmany. Del llarg interviu en
v àrem  e x t r e u re  a lg u n s p u n ts  r e fe re n ts  a ls  se u s  p ro je c te s  p e r  a  la  n o s tra  ciutat.

RSF: Quines són les seves propostes de futur envers els jubilats?
Sr. JV: S'ha de crear un centre de reunió on la tercera edat pugui sentir-se útil i realitzada. 

Els mitjans per a solventar aquesta problemàtica es basen en posar a la seva dispo
sició una série de terres, doncs hi ha un gran nombre de persones que un cop s’han 
jubilat van a la recerca de l'hortet. Aquest terreny, dlstribuit en parcel·les, serà llogat 
als vells, amb un preu simbòlic i real a la vegada. Aquest centre estarà ubicat en el 
famós espai de la Caixa en el C / Gravina, enfront l'antic camp de futbol de la carre
tera de Palamós, amb l’avantatge que a 10 metres hi haurà l’ambulatori de la Segu
retat Social amb una assistència primera.
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